



ACTA CONSELL DE BARRIS

Exp. 2023/005922

Data:	18/09/2025
Lloc:	Saló de Plens Ajuntament
Hora	19.00 h

ASSISTENTS

Nom	Cognoms	Entitat/Departament
Emma	Duran Pujol	Ajuntament/Presidenta/ Regidora Participació ciutadana, Cultura i Benestar Social
Ferran	Cerdeira Casals	Ajuntament/President suplent - Regidor aigua i energia/Festes
Montse	Muñoz Montoro	Ajuntament/Coordinadora
Lidia	González Yáñez	Ajuntament/Secretària
José	Gallardo Oña	AV La Central – L'Olivera
Pere	Martínez Riera	AV Ribes Blaves
Núria	Artola González	AV Les Planes
Griselda	Sanahuja i Escribà	AV Casc Antic
Antonio	Piris Fernández	AV La Rambla-Eixample
Albert	Font Garriga	Seguretat Ciutadana
Miguel Àngel	Bustos	Seguretat Ciutadana

OIENTS

Nom	Cognoms	Entitat/ Departament
Lourdes	Alfonso	APP Finca Oasis
Àngel	Morante	APP Finca Oasis
Antonio	López	AV Ribes Blaves

EXCUSA ASSISTÈNCIA

Nom	Cognoms	Entitat/Departament

Ordre del Dia

- Aprovació de l'acta anterior
- Seguiment del Pressupost Participatiu 2025-2026
- Valoració dels actes d'estiu
- Properes activitats
- Data de la Mostra d'Entitats 2026
- Neteja dels carrers
- Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament
- Precs i preguntes

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 2 de 7		SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42



Desenvolupament del Consell

A les 19.07 hores, del dia 18 de setembre de 2025, comença el Consell de Barris al Saló de Plens de l'Ajuntament d'Olesa de Montserrat.

La regidora Emma Duran comença l'acte amb el següent punt de l'ordre del dia.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Es dona compte de l'acta de la sessió anterior i s'aprova per unanimitat.

2. Seguiment del Pressupost Participatiu 2025-2026

L'Emma Duran comenta com va la comissió del Pressupost Participatiu i que segueix tot en ordre. Comenta que a les escoles els adolescents han fet la fase de les propostes i ara faran la de votació.

La Montse Muñoz comenta que hi ha 56 propostes dels joves i que estan molt bé construïdes. Han fet 42 propostes en 11 grups i han participat tots els centres.

El Toni Piris, AV la Rambla - Eixample, pregunta si aquestes propostes que han fet els joves tothom les poden veure.

La Montse informa com es poden veure totes les propostes a la plataforma Participa 311. Ensenya les propostes i explica com fer per llegir tota la proposta sencera i també com es pot fer un comentari a qualsevol proposta. Comenta quan serà la fase de votació i que vindrem a la Fira de Nadal per donar informació i suport o que alguna persona anirà amb la Tauleta per poder ajudar a la ciutadania a votar.

La Montse Muñoz fa un incís per comentar que s'ha fet una enquesta a la plataforma Participa 311 perquè l'Ajuntament vol presentar-se a la subvenció del Pla de Barris i Viles de Catalunya 2025-2029, impulsat per la Generalitat de Catalunya, i que serveix per finançar projectes de millora integral en barris que ho necessiten. El projecte encara no el tenim, ens hem de presentar a la subvenció de la Generalitat i es realitzaria al barri de Sant Bernat. L'objectiu de presentar-nos és aconseguir el màxim de diners per poder millorar una zona d'Olesa.

El Ferran Cerdeira comenta els 3 eixos de cohesió, que són molt importants i que l'objectiu d'aquesta subvenció és arreglar el barri.

La Griselda Sanahuja, AV Casc Antic, comenta que es podria arreglar el

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 3 de 7		SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42



col·legi.

La Montse comenta que s'ha enviat el butlletí per informar a la ciutadania i que demà s'enviarà la informació també per mail. Comenta que aquest enfocament és de barri, però és d'Olesa i afecta a tothom.

El Toni comenta que hi havia va parlar amb la Núria sobre una noia que volia fer una proposta a través d'una associació sobre els pipicà.

La Griselda comenta que és d'una persona d'aquí d'Olesa i que el que proposa són com uns tòtems per a gossos i repartits a qualsevol punt d'Olesa. Seria per donar-li un cop de mà a aquesta noia i que la proposta seria per a tots els barris.

3. Valoració dels actes d'estiu

L'Emma proposa de fer una ronda per comentar la valoració de les festes amb les associacions.

La Griselda comenta que aquest cap de setmana els hi queden per fer el dinar de barri i després la Fira de Nadal i la del trasto.

El José Gallardo, AV la Central, comenta que han anat molt bé. Tenen previst fer una sortida en autocar, preparar unes molles i fer el sopar de Nadal que, aquest any, serà un dinar. La festa ha anat molt bé, però han tingut problemes amb l'enginyer responsable dels inflables amb el tema dels diners.

El Pere Martínez, AV Ribes Blaves, comenta que ha anat molt bé. Han muntat dues piscines a la gespa amb els pares per poder vigilar als nens. La setmana vinent fan la festa de la tardor i falta la festa de Halloween.

La Griselda comenta que la música als patis va sortir molt bé, van haver de cancel·lar una pel tema de la pluja. Aquest any va ser el 10è aniversari. Comenta que van convidar a totes les associacions i només va venir una associació. Li va saber greu, però continuarà convidant-les cada any perquè és una activitat molt bonica i perquè creu que hem de fer coses i compartir-les.

La Lourdes Alfonso, APP Finca Oasis, comenta que la festa va anar molt bé. Es van poder fer tots els actes i va haver-hi molta participació de gent.

El Ferran pregunta si va pujar gent de la vila. La Lourdes li comenta que si, va haver-hi una taula sencera de la gent de la vila.

La Lourdes comenta que també van fer el sopar de germanor de la Festa Major.

L'Àngel Morante, APP Finca Oasis comenta que tenen una reclamació a fer pel tema de la burra que l'any passat no va funcionar bé. Aquest any ha funcionat, però feia uns pics de potència i s'anava la llum. Ha hagut de venir un tècnic i va dir que la burra es movia molt i per això podia fer els pics de potència. Estan mirant si aquesta intervenció del tècnic els hi entrarà amb l'assegurança.



DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 4 de 7		SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42



També comenta que les carpes estan molt brutes i les taules brutes i trencades.

El Ferran comenta que s'està intentant de fer, juntament amb el regidor d'Espai Públic, un inventari del material.

La Griselda comenta de fer un recordatori a les entitats pel tema de material que se cedeix per la realització de les activitats que recordin que un cop feta l'activitat deixar el material tal com el reben i si es fa malbé algun material informi perquè la brigada ho pugui retirar i així no es deixa amb la resta de material que està bé.

La Montse comenta que es farà un monogràfic amb un recordatori de cartelleres, materials, etc.

La Griselda comenta si es poden netejar les carpes d'alguna manera. El Ferran comenta que és difícil perquè s'ha de dedicar personal a muntar-les, netejar-les i s'ha de tenir espai per fer-ho i temps.

L'Emma comenta que s'apunten el tema de la burra d'Oasis per tractar-ho.

La Lourdes també comenta que les bombetes que els hi van portar de la brigada estaven algunes malmeses en la mateixa bossa.

El Toni comenta que la festa del barri ha anat com cada any, era una festa per a la gent de cinquanta anys cap avall. L'any que ve ho faran en un altre cap de setmana perquè aquest ha coincidit amb la festa d'Abrera.

La Griselda comenta que aquest any el volum del soroll ha estat millor que l'any passat.

El Toni informa que va haver-hi una persona que es va queixar del soroll de la festa. Comenta que amb el tècnic de so van mirar el soroll i van abaixar el volum.

La Griselda comenta que a l'estar tot obert, en una plaça, se sent més fort.

El Toni comenta que van canviar l'escenari de lloc pel tema del soroll i que si pogués tallar el carrer podria muntar l'escenari a un lloc més adequat perquè se senti més fluix.

El Ferran comenta que com que tenim temps fins a l'any vinent s'estudiarà la manera d'on posar l'escenari perquè el soroll se senti menys. A la rambla no es pot posar l'escenari perquè és molt estret. Es comenta que es podria posar d'altra manera i poder fer un escenari més petit.

El Ferran comenta que se li donarà voltes per veure com es pot fer. Si saben que hi ha sensibilitat veïnal s'haurà de buscar un espai més idoni.

La Montse comenta que amb un escenari d'una mida de 4*5 per a un Dj n'hi hauria prou.

El Toni comenta que, la seva valoració pròpia de la festa no li ha agradat del tot, però que tot va sortir bé.

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 5 de 7	SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42	



La Núria, AV les Planes, comenta que està molt contenta perquè ha estat igual que la de l'any passat i que de cara a l'any vinent tocaran alguns punts. Tant l'espai i la festa va agradar molt a la gent i a la canalla.

El Ferran comenta, sobre les festes de l'any vinent, que l'últim cap de setmana de juny seria ideal de no fer cap festa per deixar descansar a la ciutadania, ja que la Festa Major acaba el 25/6.

Els festius seran dimecres 24 i dijous 25. La festa començarà el dissabte 20/6, continua diumenge 21, dilluns res i dimarts dimecres i dijous festa. Diumenge a la nit no es farà res. Les nits de festa seran dissabte, dimarts i dimecres. Després d'aquests dies entenem que el cap de setmana següent es deixa per poder descansar a la gent.

Les associacions informem de les dates de les seves festes de barris per l'any vinent:

- * AV la Rambla – Eixample: 3,4 i 5 juliol
- * AV les Planes: 11 juliol
- * AV la Central 17 i 18 juliol
- * AV Ribes Blaves: 25 i 26 juliol
- * APP Finca Oasis: 31 juliol, 1 i 2 d'agost i el 29 festa de cloenda

La Griselda comenta que l'escenari que està muntat a Cal Puigjaner està molt fet malbé. Aquest any a la instància va demanar que es canviés l'escenari i no es va fer. Comenta que és perillós, ja que les fustes estan malmeses i alguna persona es pot fer mal. Si no es pot arreglar s'ha de tenir en compte per posar una tela o alguna cosa perquè no es vegi i faci mal a algú.

El Raül Asensio, regidor d'Espai públic i Equipaments, s'incorpora al Consell i comenta que s'està parlant d'aquest tema. Informa que s'ha fet un contracte per donar suport a totes les coses que es fan a Olesa. La mesa general va aprovar uns nous plec de les tasques de brigada i s'han signat uns acords, a partir del dia 26, amb les tasques de brigada i equipaments. Serà més rigorós i s'intentarà fer tot el que s'ha fet fins ara. Comenta que s'ha de fer les peticions de cessió de material amb temps perquè no es podran fer filigranes i s'ha d'intentar que a ningú li falti de res. Intentarem fer-ho tot, però aneu amb molta previsió, que les coses a l'últim moment no es podran atendre. S'ha de ser una miqueta més previsors.

El Ferran comenta que s'han de fer les coses a temps, i tot a la vegada.

4. Properes activitats

La Núria comenta que, a l'associació, han presentat una demo amb les properes activitats que realitzaran al local, com el taller de ioga amb cadira, que és molt important i que va enfocat a la salut física i mental. El taller es farà els dijous.

Totes les activitats començaran a l'octubre.

També faran el taller de zumba i/o funcional dos dies a la setmana. El taller de manualitats els dimarts a la tarda i que va enfocat a les famílies i la canalla.

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 6 de 7		SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42



També faran una activitat el 13 de desembre.

El 25 d'octubre faran la festa dels avis. Tornaran a fer conferències amb el doctor Ripollès i el doctor Martínez amb el taller d'insomni al mes de novembre.

La Núria també vol informar d'una activitat que li va comentar la Pilar d'Assotea que consisteix a fer un taller per totes les associacions amb la col·laboració de les persones autistes. Deia de buscar un dia per poder anar a una associació que està fent una activitat i incloure a les persones amb autisme.

Comenta que cadascú quedi amb l'Assotea per poder adaptar alguna activitat amb elles. Si alguna associació està interessada que ho comenti per whatsapp i ho podran gestionar.

El Ferran comenta que estan sortint associacions relacionades amb la salut i que pot estar bé portar-les a les associacions.

El Toni comenta que està pendent de portar a fer una xerrada del Garcia Aguado amb els joves.

L'Emma comenta que la festa de Santa Oliva, l'any vinent, serà el 6 i 7 de juny.

5. Data de la Mostra d'Entitats 2026

L'Emma comenta que la data de la realització de la Mostra d'Entitats de l'any vinent serà el 30 de maig que és el darrer dissabte del mes de maig. Demà s'enviarà aquesta informació a les entitats.

6. Neteja dels carrers

El Toni comenta que la gent s'està queixant del pipí dels gossos. Comenta que l'han informat que es canvien les màquines de les neteges, que ara seran més potents i que netejaran la rambla amb un producte especial per treure tota la brutícia que està enganxada a les rajoles.

El Ferran comenta que quan plou les olors són més fortes. Proposa poder parlar amb l'Ivan al pròxim Consell de Barris per explicar el nou sistema de recollida al Municipi.

L'Emma comenta que, aquest sistema, s'adaptarà progressivament, que començarà amb els comerços fins que tinguem tots els contenidors i primer començaran per uns barris i aniran fent progressivament.

La Núria comenta que seria bo que facin una xerrada per les associacions, per poder fer de portaveus amb els vostres veïns i informar-los.

El Ferran informa que es faran xerrades amb la gent. Comenta que els canvis consten i aquest costarà, depèn de les dinàmiques de cada poble i si la gent vol col·laborar.

L'Emma comenta que no és un canvi còmode, però s'ha de fer.

El Ferran comenta que a Olesa es recicla poc.

7. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: d21844d3-3e79-4aba-a040-1565cc5aed29 Origen: Administració Identificador document: ES_L01081477_2025_3563722 Data d'impressió: 17/12/2025 12:59:30 Pàgina 7 de 7	SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 16/12/2025 09:42	



8. Precs i preguntes

L'Antonio López comenta que va haver de trucar a una ambulància i van trigar més d'una hora en arribar. Comenta que les indicacions a Ribes Blaves no estan senyalitzades. S'hauria de tenir en compte aquest tema, ja que és molt important per a la gent de la urbanització.

L'Emma comenta que es tindrà en compte tractar aquest tema.

Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 20.31 hores del dia 18 de setembre de 2025.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT